
 

 

Møte: STYREMØTE Til stede: Linda Knudsen Flygel 

Frøydis Nilsen 

Kirsti Jørgensen 

Sture Sævik Larsen 

Inger Ann Berge 

Liv Ristvedt 

Trude Fixdal 

Lill Cathrin Nærland 

Ingrid Skjetne (Teams) 

Møtedato: 21.09.2023 

Tidspunkt: 12:00 - 15:30 

Sted: Oslo 

Møteleder:  Linda K. Flygel 

Referent: Ingrid Skjetne Forfall:  

 

Saksnr.  

38-23 Godkjenning av referat fra forrige møte  

Konklusjon: Referatet godkjennes. 

39-23 Lederkonferansen og generalforsamling høsten 2023 – status og praktisk 

organisering. Gjennomgang årsberetning  

• Vi har fått utvidet antallet deltakere, slik at alle som står på venteliste får 

plass. Hvis alle takker ja blir det 150 deltakere på konferansen. 

• De som bor på nabohotellet, vil bli servert lunsj der. 

• Middag tirsdag kveld: deltakere blir fordelt på 2 ulike rom. 

• Gjennomgang av deltakere som kun skal ha dagpakke. 

• Gjennomgang av programmet inkl. kulturelt innslag onsdag, og deltakere 

som skal «takkes av» i styret mv. 

• Praktiske oppgaver: Trude kontakter hotellet og lokalt trykkeri på 

Kalvøya vedr. trykk av navnelapper, Sture: Q-R-kode for programmet 

(ikke papirprogram denne gangen), Linda bestiller 20 Gavekort til 

foreleserne fra Redd barna (skolepakke til barn i Ukraina).  

• Øvrige oppgaver fordeles på styremøtet i Tromsø 24.10. på morgenen 

• Årsberetningen ble gjennomgått og justert. Ansvar: Linda. 

• Gjennomgang av årsregnskap for 2022, og budsjett for 2024. Ansvar: 

Linda 

• Årsberetningen legges på NBUPs side, senest innen 06.10.2023.Ansvar: 

Linda. 

40-23 Referat fra møte med Helsedirektoratet angående Akse 6 

Kirsti og Liv har deltatt i møte med H-dir. ang Akse 6. 

Oversettelsen av CGAS er godkjent, og rettighetene er på plass. Blir offentlig i 

januar 2024.   

41-23 Innspill til «Bærekraftige modeller for vurderingssamtaler».  

HOD har oppfordret NBUP til å komme med en uttalelse vedr 

vurderingssamtaler i forbindelse med vurdering av rett til nødvendig helsehjelp.   

Trude har skrevet forslag som ble gjennomgått i dagens styremøte.  

42-23 FHIs brukerfornøydhetsundersøkelse: Hvordan organiseres dette i de ulike 

sykehusavdelingene? 

• Bekymring i feltet i forbindelse med barn som bor i fosterhjem, eller der 

en av foreldrene ikke skal vite at barnet er pasient i BUP. Pasientlistene 

må gjennomgås manuelt av de ulike BUPene, noe som er en stor 

utfordring.  

43-23 Eventuelt 



 

• Kort status vedr. Barn- og Ungekongressen 2024 v/Sture, og innspill fra 

dagens styremøte. 

• Info fra Frøydis: Amnesty International har publisert en rapport som 

viser at samehetsen øker på sosiale medier.  

• Møte med h-dir v/Liv: det har vært få møter med h-dir dette året. 

Ønskelig med faste, jevne møter. Vi skal ha saker til H-dir som fast sak 

på styremøtene framover.  
 

 


